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P r o t o k ó ł   
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 9 kwietnia 2019 

roku pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej 

Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 9 kwietnia 2019 r. swoją obecność odnotowało  

6 członków Komisji ( lista obecności w załączeniu do protokołu ).  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne.  

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

3. Przewodniczący Rady Miasta – p. Robert Krajewski. 

                   

AD. 1 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 9 kwietnia 2019 r.. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty  

w głosowaniu jawnym.  

 

Jednogłośnie 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Miasta; 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r.   

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Z-cy 

Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki o wprowadzenie do powyższego tematu.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że przedłożona do 

zapoznania informacja zawiera wszystko łącznie z długością zrealizowanych inwestycji 

podaną w metrach. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka w związku z powyższym 

zaproponował aby członkowie Komisji swoje wątpliwości formułowali w postaci pytań.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu planowanej inwestycji budowy 

ścieżek rowerowych. Radny zapytał na jakim etapie na chwilę obecną znajduje się w/w 

inwestycja.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego pytania 

radnego poinformował, że na chwilę obecną odbyły się dwa przetargi informując 

jednocześnie, że otwarcie ofert na trzecią część zadania odbędzie się 10 kwietnia br. Z-ca 

Burmistrza Miasta wyjaśnił, że na chwilę obecną odbyło się otwarcie ofert na dwie części 

w/w inwestycji zwracając jednocześnie uwagę, że w powyższych postępowaniach wpłynęło 

tylko po jednej ofercie. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że oferty,  

o których mowa przekroczyły wartość zaplanowaną w budżecie. Z-ca Burmistrza Miasta 

zwrócił uwagę, że dokładna informacja na temat przeprowadzonych przetargów zostanie 

przedstawiona po zakończeniu wszystkich postępowań przetargowych.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że z powyższej przedstawionej informacji 

wynika, że zostały otwarte już oferty na dwa etapy inwestycji budowy ścieżek rowerowych. 

Radny zapytał jak przedstawia się różnica w stosunku do kwoty zaplanowanej w budżecie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że różnica pomiędzy kwotą 

wyłonioną w przetargu a kwotą zaplanowaną w budżecie wynosi około 2 mln. zł.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że w budżecie miasta 

na 2019 r. zostały zaplanowane środki finansowe na realizację inwestycji ul. Żale. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jak na chwilę obecną przedstawia się 

powyższa sytuacja.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną Miasto 

cały czas jest w kontakcie z Gminą Ostrów Mazowiecka informując jednocześnie, że na daną 

chwilę zostało podpisane stosowne porozumienie w/s. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 

kwestie związane z projektem, pozwoleniem oraz przetargiem leżą w gestii Gminy Ostrów 

Mazowiecka.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy przetarg w/s został już 

ogłoszony.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że na pierwsza część postępowanie przetargowe już się 

odbyła informując jednocześnie, że druga część pozostała jeszcze do rozstrzygnięcia  

w związku z wprowadzonymi w tym zakresie zmianami. Z-ca Burmistrza Miasta 

poinformował, że wprowadzone zmiany mają związek z wykupem jednej działki pod w/w 

inwestycję oraz poszerzeniem drogi. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka uzupełniając 

swoją powyższą wypowiedź wyjaśnił, że pierwsza część inwestycji została zaplanowana do 

realizacji na 2019 rok natomiast druga część inwestycji została zaplanowana na 2020 rok.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dyskusji zapytał czy planowane 

jest pozyskanie środków zewnętrznych na realizację inwestycji ul. Żale.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie informując 

jednocześnie, że 50 % kosztów realizacji inwestycji zostanie sfinansowane przez Miasto 

Ostrów Mazowiecka natomiast drugie 50 % zostanie sfinansowane przez Gminę Ostrów 

Mazowiecka.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy nie można było pozyskać środków na 

sfinansowanie w/w inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie. Z-ca Burmistrza 

Miasta uzasadnił swoją powyższą odpowiedź tym, że ul. Żale nie łączy się z żadną drogą 

wojewódzką.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakie są szanse na pozyskanie środków 

zewnętrznych na realizację inwestycji ul. Kościuszki.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie 

wiadomo ponieważ ocena i punktacja złożonych wniosków leży w kompetencjach komisji.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyjaśnił, że jego powyżej zadane pytanie co do 

inwestycji ul. Kościuszki miało związek z tym aby synchronizować prace budowlane  

ul. Kościuszki z planowaną inwestycją budowy ścieżek rowerowych. Radny zwrócił uwagę, 

że przy budowie ścieżek rowerowych konieczne będzie cięcie płyt znajdujących się na jezdni.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego zwrócił uwagę, że inwestycja budowy drogi przewiduje całą wymianę nawierzchni 

łącznie z wyminą płyt, o których mówi radny. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że termin 

zakończenia inwestycji budowy ścieżek rowerowych został wyznaczony na koniec 2019  

i 2020 roku natomiast zgodnie z wytycznymi programu, z którego ma być zrealizowana 

inwestycja ul. Kościuszki przewiduje się  jej zakończenie do końca br.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał jaka jest przewidywana w kosztorysie kwota na 

realizację inwestycji ul. Kościuszki.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że przewidywane koszty 

realizacji inwestycji ul. Kościuszki według kosztorysu kształtują się w granicach 4 mln. 600 

tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że powyżej wskazane koszty obejmują również 

wykonanie sygnalizacji świetlnej skrzyżowania ul. Kościuszki / Warchalskiego / ks. Sobotki. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że złożenie wniosku w projekcie 

rządowym  daje możliwość pozyskania dofinansowania w wysokości od 50 do 80 % wartości 

danej inwestycji. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że wysokość przyznanego 

dofinansowania zależy od współczynnika zamożności gminy. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka w następnej kolejności odniósł się do tematu szacowanych kosztów na 

realizację inwestycji ul. Łącznej. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że szacowana kwota na 

realizację ul. Łącznej kształtuje się w granicach 1 mln. 900 tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka wyraził nadzieje na uzyskanie dofinansowania w wysokości 50 % wartości 

w/w inwestycji.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy projekt ul. Kościuszki przewiduje do realizacji 

cały odcinek drogi czy tylko jej poszczególne etapy.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego pytania 

radnego odpowiedział, że planowana realizacja inwestycji obejmuje cały odcinek drogi od  

ul. Duboisa od ul. Armii Krajowej.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy w projekcie, o którego dofinansowanie miasto 

się stara są brane pod uwagę również ścieżki rowerowe.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie informując 

jednocześnie, że na inwestycję budowy ciągów pieszo – rowerowych został złożony 

oddzielny projekt a w związku z tym również jest oddzielne dofinansowanie.   

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy ścieżki rowerowe przebiegające przez  

ul. Kościuszki będą łączyły się z ścieżkami gminnymi.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak. Z-ca Burmistrza 

Miasta wyjaśnił, że na tym polegał cały program budowy ścieżek rowerowych.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał jak proporcjonalnie przedstawia się kwestia ścieżek 

rowerowych i ciągów pieszych oraz jak się ona przedstawia proporcjonalnie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w przypadku  

ul. Kościuszki będzie wykonana oddzielna ścieżka rowerowa.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy projekt budowy ciągów pieszo – rowerowych 

przewiduje pas zieleni pomiędzy chodnikiem a ścieżką rowerową.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że w projekcie inwestycyjnym zostały przewidziane różne 

rozwiązania.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu planowanej budowy ciągów 

pieszo – rowerowych przy ul. Kościuszki zwrócił uwagę na problem dotyczący likwidacji 

miejsc postojowych związany z realizacją w/w inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyżej poruszonej 

kwestii poinformował, że w związku z powyższym zostało doprojektowane ponad 60 miejsc 

postojowych.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy województwo mazowieckie uruchomiło proces 

podpisywania umów na drogi z zeszłego roku.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zapytała czy chodzi o realizację inwestycji 

ul. Modra – Bielska.  

Radny p. Paweł Pecura uzupełniając swoje powyższe pytanie odpowiedział, że tak.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jeżeli chodzi o w/w ulice 

na chwilę obecną została podpisana umowa z wykonawcą lokalnym. Z-ca Burmistrza Miasta 

poinformował, że jeżeli chodzi natomiast o kwestie związane z podpisaniem umowy  

z MJWPU na chwilę obecną jeszcze nie została ona podpisana. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że do w/w jednostki zostało wysłane zapytanie dotyczące 

tematu podpisania umowy z wykonawcą, na które została udzielona pozywana odpowiedź ze 

strony MJWPU. Z-ca Burmistrza Miasta w związku z powyższym wyraził nadzieję, że do 

końca miesiąca powyższa sprawa zostanie zakończona pozytywnie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy gdyby miasto nie pozyskało środków 

zewnętrznych na realizację inwestycji ul. Kościuszki istnieje nadzieja aby w/w ulica została 

wykonana.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego pytania 

radego zwrócił uwagę, że jak wiadomo w budżecie na w/w ulicę zostały zarezerwowane 

środki w kwocie 1 mln. 600 tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta przypomniał, że w minionym 

roku kosztorys oszacował budowę sygnalizacji świetlnej na kwotę 1 mln. zł. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka w związku z powyższym zauważył, że w budżecie miasta istnieje 

zabezpieczenie wobec czego jeżeli nie uda się pozyskać środków istnieje możliwość 

wykonania sygnalizacji świetlnej.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wolałby aby w/w inwestycja została 

wykonana kompleksowo.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że kolejny program 

zostanie ogłoszony w lipcu wobec czego w razie niepowodzenia możliwe będzie powtórzenie 

wniosku o dofinansowanie na ul. Kościuszki.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że w/w informacja została ujęta do 

realizacji ul. Na Polance. Radny zauważył, że powyżej wskazana ulica ma zostać wykonana 

przez lokalną firmę. Radny w związku z powyższym zapytał czy możliwe jest zaznaczenie 
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wykonawcy aby dowóz materiałów potrzebnych do wykonania inwestycji odbywał się jak 

najrzadziej utwardzoną części ulic ( np. ul. Przeskok czy ul. Leśną).  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że taka sugestia ze strony 

miasta wobec wykonawcy była. Z-ca Burmistrza Miasta zaznaczył jednak, że nikt  

z miasta nie będzie  pilnował czy jest to respektowane.  

Radny p. Bogusław Konrad w następnej kolejności nawiązał do tematu ul. Gajowej. 

Radny zauważył, że z przedstawionej informacji wynika, że nie ma żadnych przeszkód 

formalnych aby w/w ulica została wprowadzona do budżetu miasta w 2020 roku .  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do powyższego pytania 

odpowiedział, że nie ma takich przeszkód aby nie wprowadzić ul. Gajowej do budżetu. Z-ca 

Burmistrza Miasta zwrócił się jednak z prośbą o wzięcie pod uwagę, że na chwilę obecną jest 

sporządzonych wiele dokumentacji na budowę dróg, których uzyskane pozwolenie na budowę 

jest ważne przez trzy lata. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że  

w związku z powyższym  wprowadzane do budżetu miasta będą te ulice, których uzyskane 

pozwolenie na budowę zagrożone jest utratą ważności. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 

może zdarzyć się tek, że drogi, których pozwolenie na budowę zostało uzyskane w br.  

w przyszłym roku nie zostaną ujęte do realizacji w budżecie miasta w związku z tym, że będą 

inne, w których  pozwolenie na budowę grozi wygaśnięciem.  

Radny p. Bogusław Konrad w następnej kolejności nawiązał do tematu sporządzenia 

dokumentacji na budowę łącznia ul. Warszawskiej – Pasterskiej. Radny zapytał czy 

planowane jest wykonanie dokumentacji projektowej na w/w odciek.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jeżeli w/w kwestia nie 

została ujęte w środkach niewygasających oznacza to, że pozwolenie na budowę zostało 

uzyskane.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że obecnie podawane jest dużo informacji 

na temat wsparcia rządowego dla samorządów związanego z budową dróg. Radny zwrócił się 

z prośbą o rozważenie możliwości poprawienia stanu nawierzchni ul. Brokowskiej na odcinku 

aż do drogi nr. 50.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyżej podniesionej 

kwestii zwrócił uwagę, że w minionym roku ul. Brokowska została częściowo naprawiona.  

Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że w br. również zostało zaplanowane 1 mln. zł. na 

naprawę nawierzchni ulic informując jednocześnie, że w powyżej wskazanej kwocie 

planowane jest również dokończenie remontu ul. Brokowskiej.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą aby przy tworzeniu planu naprawy 

nawierzchni ulic na terenie miasta uwzględnić również ul. ks. Jerzego Popiełuszki.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w/w ulica zostanie wzięta 

pod uwagę informując jednocześnie, że wymaga ona naprawy ale  nie w pierwszej kolejności.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do wniosku, który zgłosił na sesji Rady 

Miasta, a który nie został przegłosowany. Radny przypomniał, że powyższy wniosek dotyczył 

opracowania przez Burmistrza Miasta harmonogramu napraw ulic na terenie miasta. Radny 

uzasadnił swój wniosek tym, że pozwoli to mieszkańcom miasta na jasny obraz, które i kiedy 

ulice zostały zaplanowane do wykonania. Radny wyraził zdanie, że do tej pory realizacja 

modernizacji ulic odbywała się na podstawie tego kto miał większe przebicie do burmistrza. 

Radny zgłosił swój wniosek dotyczący opracowania harmonogramu napraw i modernizacji 

chodników i ulic na terenie miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie prawdą jest, że 

realizowane są wyłącznie inwestycji znajdujących się w obwodach radnych z koalicji 

burmistrza. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że przykładem może 

być inwestycja ul. Szpitalnej, której realizacja kosztowała wiele milionów złotych.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że ma dowody na potwierdzenie  

przedstawionego przez siebie powyżej stanowisko. Radny nawiązując do tematu zgłoszonego 

przez siebie wniosku poinformował, że jeżeli nie zostanie on poddany pod głosowanie to 

ponownie zgłosi go na sesji Rady Miasta.  

Radny p. Waldemar Pałys wyraził opinię, że pozytywne lub negatywne 

przegłosowanie wniosku wcale nie będzie świadczyć o tym czy ktoś jest za czy przeciw 

opracowaniu harmonogramu. Radny zwrócił uwagę, że być może zaplanowanie 

harmonogramu pozwoliłoby na przejrzysty obraz zaplanowanych prac jednak nie oznacza to, 

że nie będzie żadnych odstępstw. Radny uzasadnił to tym, że nie da się przewidzieć 

warunków atmosferycznych wpływających w znacznym stopniu na dewastację nawierzchni 

ulic. Radny wyraził zdanie, że cała koncepcja budowy dróg powinna zaczynać się od centrum 

miasta i rozciągać się następnie na peryferie.  

Radny p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu zaproponowanego wniosku wyraził 

zdanie, że na pewno stanowiłoby to duże ułatwienie. Radny zwrócił uwagę, że istnieją 

również pewne zagrożenia wynikające ze wzrostu kosztów za wykonanie usługi.   

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu wyjaśnił, że mówi on o takim 

harmonogramie, który nie będzie się opierał o środki finansowe a o sprawiedliwą kolejność. 

Radny poddał pod rozwagę dlaczego skoro wszystko było robione prawidłowo centrum 

miasta jest nie zrobione a wykonane są wszystkie drogi na obrzeżach. Radny wyraził zdanie, 

że w/w działanie świadczy tylko o tym, że kto miał większe przebicie u burmistrza to drogi  

z jego rejonu były realizowane a kto miał mniejsze przebicie to drogi w jego rejonie nie były 

realizowane. Radny zwrócił uwagę, że osoby odwiedzające miasto po kilku latach nie 

obecności są zdziwione jak bardzo miasto się cofa i degraduje.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego wyraził zdanie, że w jego odczuciu jest zupełnie odwrotnie. Z-ca Burmistrza Miasta 

uzasadnił swoją powyższą wypowiedź tym, że osoby przyjeżdzające do miasta po długim 

czasie nie obecności są zaskoczone tym jak miasto się rozwija.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dyskusji uzasadnił swoje 

powyższe stanowisko tym, że w całym mieście były położone nowe chodniki dzięki temu,  że 

przy ZGK znajdował się odpowiedni w tym zakresie odział, żywopłoty były podcięte na 

jednakową wysokość a całe miasto było bardzo ładnie ukwiecone. Radny wyraził opinie, że 

szkoda, iż Z-ca Burmistrza Miasta nie może przywrócić tego stanu informując jednocześnie, 

że przy ZGK znajdują się archiwa gdzie można odnaleźć zdjęcia dokumentujące powyżej 

wskazany stan.  

Radny p. Bogusław Konrad wyraził zdanie, że nie zgadza się z opinią przytoczoną 

przez Radnego p. Stanisława Dylewskiego.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do radnego  

o precyzyjne sformułowanie swojego wniosku.  

Radny p. Stanisław Dylewski sformułował założony przez siebie wniosek  

w następującym brzmieniu: Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego zwraca się z prośbą do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera o przygotowanie 

harmonogramu budowy i naprawy ulic oraz chodników. Radny doprecyzował, że powyżej 

zgłoszony wniosek odnosi się do całej kadencji.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z powyższym poddała pod 

głosowanie wniosek o następującej treści: „Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno – Gospodarczego zwraca się z prośbą do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera  

o przygotowanie harmonogramu budowy i naprawy ulic oraz chodników znajdujących się na 

terenie Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Komisja w głosowaniu jawnym 2 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” odrzuciła powyższy wniosek. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś jeszcze z pośród 

radnych chce zabrać głos w powyższym punkcie porządku obrad.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązując do tematu inwestycji nawodnienia stadionu 

zwrócił uwagę, że z przedstawionej informacji wynika, że została wykonania dokumentacja 

techniczna. Radny zapytał czy wykonana dokumentacja zawiera również kosztorys 

wykonania nawodniania stadionu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak informując 

jednocześnie, że na daną chwilę trudno jest mu przytoczyć dokładną kwotę wynikającą  

z w/w kosztorysu.  Z-ca Burmistrza Miasta przypomniał, że inwestycja nawodnienia stadionu 

realizowana będzie w ramach budżetu obywatelskiego.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązując do inwestycji realizowanej w ramach projektów 

ciepła strona miasta zapytał kiedy obędą się przetargi w tym zakresie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego pytania 

wyjaśnił, że dofinansowanie na w/w inwestycję zostało przyznane na lata 2018 / 2019 
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jednocześnie informując, że przeprowadzone w tym zakresie postępowania przetargowe nie 

wyłoniły żadnego wykonawcy. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że w związku  

z powyższym władze miasta wystąpiły o wydłużenie terminu na realizację inwestycji 

uzyskując w tym zakresie akceptację na przedłużenie terminu na lata 2019 - 2020.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że jak tylko w/w środki zostaną 

ujęte w budżecie miasta zostaną ogłoszone trzy oddzielne przetargi na termomodernizację 

CIS, SP. Nr 4 oraz MOSiR.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu planowanej inwestycji budowy 

szkoły. Radny wyraził opinię, że zaplanowana lokalizacja przy ul. Partyzantów jest 

lokalizacją najdroższą i najmniej rozsądną przy realizacji w/w inwestycji. Radny uzasadnił 

swoją wypowiedź tym, że sam wykup nieruchomości przeznaczonych pod realizację w/w 

inwestycji kształtuje się w granicach 2 mln. 290 tys. zł. Radny zwrócił również uwagę, że 

powyżej wskazana lokalizacja spowoduje, że kolejną niezbędną inwestycją będzie wykonanie 

przebicia ul. Trębickiego do ul. 3-go Maja. Radny zauważył, że w/w inwestycja będzie  

bardzo kosztowna. Radny w związku z powyższym zapytał komu mają służyć powyżej 

wskazane inwestycje.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu poruszonego przez 

radnego przypomniał, że środki na wykonanie dokumentacji przebicia ul. Trębickiego zostały 

ujęte w budżecie miasta w 2017 roku. Z-ca Burmistrza Miasta zauważył, że radni większością 

głosów przegłosowali powyżej wskazaną inwestycję. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformował, że na chwilę obecną pozwolenie na realizację w/w inwestycji zostało 

uzyskane wobec czego wykupienie terenu pod inwestycję i tak będzie konieczne.   

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że za kadencji kiedy Burmistrzem 

Miasta był Pan Władysław Krzyżanowski zaplanowane do wykonania były dwa ronda. Radny 

przypomniał, że jedno rondo usytuowane miało być przy skrzyżowaniu ul. Sikorskiego 

natomiast drugie przy skrzyżowaniu ul. Kościuszki. Radny poinformował, że w związku  

brakiem realizacji zaplanowanych inwestycji  miasto poniosło koszty w kwocie 80 tys. zł.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego poinformował, że planowana inwestycja wykonania przebicia ul. Trębickiego do  

ul. 3-go Maja realizowana będzie zgodnie z programem RIT. Z-ca Burmistrza Miasta 

poinformował, że przy realizacji inwestycji z RIT obowiązuje zupełnie inna procedura  

i wydawane są zupełnie inne decyzje. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że 

wydawane w tym zakresie decyzje administracyjne bezpośrednio podlegają wycenie 

rzeczoznawcy, który jej dokonuje. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że po dokonaniu 

wyceny wyznaczany jest jednocześnie termin do uregulowania. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka wyraził zdanie, że w związku z powyższym porównywanie dwóch 

wskazanych powyżej inwestycji jest zupełnie nie na miejscu.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu lokalizacji  realizacji inwestycji 

pod budowę szkoły wyraził zadanie, że niezrozumiałe jest dlaczego władze miasta nie 

przyjęły koncepcji budowy szkoły na terenie znajdującym się po prawej stronie stawu 

miejskiego. Radny wyraził zdanie, że usytuowanie inwestycji na w/w terenie byłoby bardziej 
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korzystne dla miasta ponieważ jest to teren miejski. Radny zauważył, że innym atutem 

powyższej lokalizacji jest to, że budowa szkoły na terenie usytuowanym w obrębie stawu 

pozwoliłaby na poszerzenie całego kompleksu. Radny wyraził opinię, że usytuowanie 

inwestycji na w/w terenie spowodowałoby zmniejszenie kosztów związanych z realizację tej 

inwestycji.  

Radny p. Waldemar Pałys nawiązując do tematu dyskusji zauważył, że powyższy 

temat koncepcji pod budowę szkoły jest tematem podejmowanym i omawianym od dłuższego 

czasu. Radny wyraził zdanie, że to że ktoś chce oddać działkę za inną działkę wcale nie 

oznacza, że jest to lepsza koncepcja. Radny zwrócił uwagę, że funkcjonująca na chwilę 

obecną SP. Nr. 1 (mała jedynka) działająca od 20 lat na chwilę obecną przestała być 

funkcjonalna. Radny wyraził zdanie, że w związku z powyższym należy to zmienić. Radny 

wyraził opinię, że po zagospodarowaniu w/w przestrzeni powstanie w tym rejonie miasta 

bardzo ładny zakątek. Radny zwrócił uwagę, że powyższa sprawa jest już sprawą przesądzoną 

wobec czego dalsza dyskusja w/s nie ma sensu.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

uzupełnienia chodnika przy ul. Pasterskiej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powyższa kwestia 

zostanie wzięta pod uwagę.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu planowanych inwestycji oświetlenia 

ulicznego. Radny zapytał czy już wiadomo na których ulicach zostanie wykonane w br.  

oświetlenie uliczne.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że odpowiedzi na powyższe 

pytanie udzieli w późniejszym terminie po sprawdzeniu, na które ulice została wykonana 

dokumentacja techniczna.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu złożonego wniosku  

o przekształcenie działki usytuowanej przy ul. Partyzantów. Radny poinformował, że 

powyższy wniosek dotyczył przekształcenia w Miejscowym Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta działki z terenu mieszkalno – usługowego na teren użyteczności 

publicznej. Radny poinformował, że z informacji uzyskanych w wydziale merytorycznym 

otrzymał informację, że powyższy wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Radny 

zauważył, że oznacza to, że na w/w terenie jest możliwa realizacja inwestycji budowy szkoły.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego zwrócił uwagę, że radny swoją wypowiedzią wprowadza innych w błąd. Z-ca 

Burmistrza Miasta wyjaśnił, że złożony wniosek, o którym mówi radny nie został 

zaopiniowany pozytywnie tylko został przyjęty. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

poinformował, że nie możliwa jest zmiana przeznaczenia działki prywatnego właściciela  bez 

jego zgody czy wniosku.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji zaproponowała poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania informację o stanie 

realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 rok.  

  

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” przyjęła przedstawioną informację. 

Projekt uchwały w/s przyjęcia gminnego programu rewitalizacji pod nazwą Gminny 

Program Rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2025.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy Gminny Program Rewitalizacji Miasta był już 

opiniowany przez Wojewódzką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy w związku z programem rewitalizacji zostanie 

powołany komitet rewitalizacji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak.  

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że uczestniczył w jednym ze spotkań  

w Jatkach na temat rewitalizacji gdzie również była możliwość składania wniosków w/s. 

Radny zapytał czy w obecnym programie rewitalizacji również będzie taka możliwość.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak informując 

jednocześnie, że wszystkie składane wnioski zostały w programie ujęte.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że plan rewitalizacji miasta wiąże się  

z strategią rozwoju miasta. Radny zwrócił uwagę na fragmenty zapisów zawarte  

w strategii rozwoju Miasta. Radny w związku z powyższym odczytał fragment tekstu  

w brzmieniu „Wysokie bezrobocia, brak miejsc pracy zwłaszcza dla ludzi młodych 

niedostateczny stan techniczny zasobów mieszkaniowych, nieład przestrzenny, występowanie 

obszarów zdegradowanych wymagających rewitalizacji, niska estetyka miasta zwłaszcza 

obszaru śródmiejskiego”. Radny zwrócił uwagę, że powyższa opinia została sporządzona 

przez grupę osób z zewnątrz. Radny wyraził zdanie, że najbardziej bolesną kwestią jest 

kwestia wysokiego bezrobocia i baraku miejsc pracy dla osób młodych. Radny wyraził 

zdanie, że trudno się nie zgodzić z tym, że jeżeli w mieści nie będzie nowych inwestycji a tym 

samym nowych miejsc pracy to nie będzie również nowych podatków dzięki którym wrósłby 

rozwój miasta. Radny wyraził opinię, że powstałe na chwilę obecną nowe obiekty kulturalne 

powodują generowanie większych kosztów wobec czego może dojść do sytuacji kiedy 

zabraknie środków na ich utrzymanie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do tematu poruszonego przez 

radnego zwrócił uwagę, że nowo powstałe obiekty, o których mówi radny są w pełni 
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wykorzystywane. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że zapisy na wolny termin 

wynajęcia sali w Jatkach czy Starej Elektrowni na chwilę obecną są niemożliwe ze względu 

na duże zainteresowanie.  

Radny p. Stanisław Dylewski jako przykład podał Miasto Przasnysz, które pozyskało 

pod zagospodarowanie 80 h po lotnisku. Radny zwrócił uwagę, że w/w samorząd otrzymał 

dofinansowanie z RIT w wysokości 12 mln. zł. z przeznaczeniem na uzbrojenie terenu. Radny 

poinformował, że na chwilę obecną na tym obszarze znajdują się hale magazynowe. Radny 

wyraził zdanie, że dzięki powyższej wskazanym działaniom miasto będzie się rozwijać.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego zwrócił uwagę, że Miasto Ostrów Mazowiecka również pozyskało z RIT wiele 

środków finansowych. Z-ca Burmistrza Miasta przypomniał, że w śród w/w środków 

znajdowały się środki na modernizację Jatek, Starej Elektrowni oraz budowę ciągów pieszo – 

rowerowych.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyższej wypowiedzi Z-cy 

Burmistrza Miasta poddał pod rozwagę czy wymienione powyżej inwestycję przynoszą 

dochody dla miasta w formie podatków. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematy 

terenu po Jednostce Wojskowej. Radny zwrócił uwagę, że Wójt Gminy Ostrów Mazowiecka 

chciał powyższy teren przekazać miastu co nie spotkało się jednak z zainteresowaniem ze 

strony miasta. Radny wyraził zdanie, że prawidłowym działaniem ze strony miasta byłoby 

przejęcie powyższych terenów. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu terenów po 

byłej Nasycalni. Radny zwrócił uwagę, że w tej sprawie również miasto nie wykazało się 

zainteresowaniem. Radny wyraził opinię, że jak najbardziej jest on za powstawaniem nowych 

obiektów kulturalnych ale wyłącznie w zrównoważonym działaniu powstawania jednocześnie 

nowych zakładów produkcyjnych.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do powyższej wypowiedzi radnego dotyczącej 

przekazania terenów po Jednostce Wojskowej poddał pod rozwagę dlaczego Gmina Ostrów 

Mazowiecka sama nie podjęła działań związanych z zagospodarowaniem w/w terenu.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że na terenach gminnych nie są potrzebne 

nowe miejsca pracy tak bardzo jak na terenach miejskich.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do tematu dyskusji 

poinformował, że nie słyszał nic na temat aby Wójt Gminy chciał przekazać jakieś grunty na 

rzecz miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował również, że miasto 

jest zainteresowane gruntami przykładem mogą być zaawansowane rozmowy na temat 

gruntów po Agencji Mienia Wojskowego.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

lub głosy w temacie programu rewitalizacji. W związku brakiem dalszych pytań w/s 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod głosowanie celem zaopiniowania 

projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  
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Projekt uchwały w/s przyjęcia gminnego programu rewitalizacji pod nazwą Gminny 

Program Rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2025. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w/s przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do tematu dyskusji 

przypomniał, że w minionym roku podejmowana była uchwała w zakresie przyjęcia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka wyjaśnił, że Wody Polskie w/w regulaminie zakwestionowały wiele rzeczy, które 

następnie należało zmienić, dopisać, uzupełnić. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że  

w przedłożonym na chwilę obecną projekcie uchwały – regulaminie wszystkie powyższe 

kwestie zostały uwzględnione.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem dalszych głosów 

dyskusji w/s poddała pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s przyjęcia 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów 

Mazowiecka”. 

Projekt uchwały w/s przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały: 

a/ w/s wyrażania zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów 

Mazowiecka, Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Starym Lubiejewie oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zuzeli 

i z powrotem, w roku szkolnym 2019 / 2020.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy członkowie Komisji 

zapoznali się z przedstawionym projektem uchwały.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że tak jednocześnie zwracając uwagę, że 

projekty uchwał w powyższym zakresie przedkładane są do podjęcia każdego roku co wiąże 

się z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z powyższym poddała pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s wyrażania zgody na współdziałanie 
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Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka, Gminą Zaręby Kościelne  

 zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do 

Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku szkolnym 2019 / 2020. 

Projekt uchwały w/s wyrażania zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z 

Gminą Ostrów Mazowiecka, Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w 

Starym Lubiejewie oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zuzeli i z 

powrotem, w roku szkolnym 2019 / 2020. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

b/ w/s ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych 

przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

chciałby zabrać głos w powyższym temacie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakie jest stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego jako Komisji 

merytorycznej w/s.  

Radny uzyskał odpowiedź, że opinia Komisji Oświaty była opinią pozytywną.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że opinia Komisji Oświaty powinna być 

opinią wiążącą dla Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z powyższym poddała pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s ustalenia na 2019 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności  

i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest 

przyznawane. 

Projekt uchwały w/s ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli 

prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 



Strona 16 z 19 

 

Projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu projektu uchwały w/s zmiany 

uchwały budżetowej na 2019 r.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu przedłożonego projektu 

uchwały poinformowała, że ma on związek z planowanymi inwestycjami ul. Kościuszki  

i ul. Łącznej. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w związku z powyższym w projekcie uchwały 

zostały ujęte zmiany w planie dochodów i wydatków. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że przedmiotowy projekt uchwały przewiduje zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 3 200 000,00 zł. oraz zwiększenie planu wydatków majątkowych o kwotę 

4 312 673,00 zł. przy założeniu, że zostanie uzyskane 50% dofinansowania z środków 

zewnętrznych na realizację powyższych inwestycji. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że kolejną kwestią zawartą w projekcie uchwały jest zmiana związana  

z planowaną inwestycją „Ciepła Strona Miasta”. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że powyższa 

inwestycja obejmuje termomodernizację budynków SP Nr. 4, budynku CIS oraz MOSiR  

i planowana była do realizacji w 2018 i 2019 roku. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że zmiana zawarta w projekcie uchwały dotycząca w/w inwestycji obejmuje 

zmiany w planie dochodów i wydatków majątkowych w związku z planowanym 

wydłużeniem okresu realizacji przedsięwzięcia do 2020 roku. Skarbnik Miasta 

poinformowała, że taka sama zmiana zawarta została w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019 – 2029 oraz w wykazie przedsięwzięć. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że wprowadzone w projekcie uchwały zmiany 

powodują zwiększenie deficytu budżetu o kwotę 857 823, 82 zł., który  zostanie pokryty  

z wolnych środków z lat ubiegłych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego tematu 

planowanych inwestycji zauważył, że niewiadomą jest co pokaże postępowanie przetargowe 

w/s. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że po przeprowadzeniu 

przetargu może okazać się, że środki na realizację planowanych inwestycji  są wystarczające 

lub nie.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał jak przedstawiają się kosztorysy planowanych 

inwestycji. Radny zapytał czy są one pokaźne z nadwyżką czy raczej realne.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że kosztorysy planowanych 

inwestycji są kosztorysami rzeczywistymi.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji poddała pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok. 

Projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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Projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2019 – 2029.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że powyższy projekt 

uchwały jest konsekwencją projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z powyższy poddała pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019 – 2029. 

Projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2019 – 2029. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie 

 

AD. 3 

Sprawy różne.  

Radny p. Waldemar Pałys nawiązał do tematu inwestycji ul. Podstoczysko. Radny 

zwrócił uwagę, na problem związany z wystającymi studzienkami kanalizacyjnymi przy  

ul. Podstoczysko.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że studzienki kanalizacyjne 

na ul. Podstoczysko są zgodne z tym co zostało zaprojektowane. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka wyjaśnił, że co do wykonanej inwestycji ul. Postoczysko miasto ma wiele 

uwaga w związku z czym będą wykonywane przez wykonawcę poprawki w/w inwestycji.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na popękaną nawierzchnię asfaltową 

przy zatoczce usytuowanej na ul. Podstoczysko.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wiele nieprawidłowości 

zostanie jeszcze usuniętych w ramach obowiązującej reklamacji.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu miejsc parkingowych przy  

ul. Kościuszki. Radny poinformował, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że 

przy ul. Kościuszki w pobliżu plebani planowane jest wykonanie 48 nowych miejsc 

parkingowych. Radny zwrócił uwagę, że w przypadku likwidacji miejsc parkingowych,  

z których korzystają uczniowie powinny zostać zapewnione  inne miejsca parkingowe  

w podobnej lokalizacji.   

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że planowana inwestycja 

budowy miejsc parkingowych uwzględnia tyle samo miejsc a nawet więcej niż jest na chwilę 

obecną. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że w związku z powyższym te 

miejsca, które ulegną likwidacji zostaną zamienione innym w takiej samej liczbie.   
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Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że brak miejsc parkingowych na chwilę 

obecną powoduje, że kierowcy parkują samochody na osiedlach zajmując miejsca 

mieszkańcom bloków.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego zwrócił uwagę, że trudno będzie wyegzekwować aby kierowcy nie zostawiali 

samochodów na parkingach osiedlowych.  Z-ca Burmistrza Miasta zauważył, że jedynym 

skutecznym działaniem w/w sytuacji jest zamontowanie szlabanów.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązują co tematu komunikacji międzymiastowej 

poinformował, że niepełnosprawni mieszkańcy osiedla  mający problemy ruchowe zawracają 

się z prośbą o możliwość zatrzymywania się autobusów Potęga w pobliżu ul. Kościuszki. 

Radny zwrócił uwagę, że na czas remontu ul. Kościuszki miejsce postojowe dla autobusów 

mogłoby zostać wyznaczone przy ul. Armii Krajowej.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie jest to możliwe nawet 

ze względu na planowaną inwestycję ul. Kościuszki. Z-ca Burmistrza Miasta wyraził zdanie, 

że do zatrzymywania się autobusów służy działający w mieście dworzec.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że według niego nic by się niestało 

gdyby został wyznaczony jeden doraźny przystanek autobusowy. Radny jako przykład podał 

miasto Suwałki gdzie poza dworcem funkcjonuje pięć innych przystanków dla autobusów 

dalekobieżnych.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyraził zdanie, że według niego wszystkie 

autobusy powinny zatrzymywać się w jednym przeznaczonym do tego miejscu. Z-ca 

Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że nie właściwym działaniem byłoby wydanie pozwolenia 

jednemu przewoźnikowi na zatrzymywanie się przy ul. Armii Krajowej.  

 

Radny p. Waldemar Pałys nawiązując do tematu dyskusji zwrócił uwagę, że problem  

z komunikacją autobusową pojawił się z chwilę kiedy przestał funkcjonować przystanek PKS 

i autobusy zaczęły zatrzymywać się przy ul. Kościuszki obojętnie gdzie utrudniając przy tym 

ruch komunikacji pozostałym. Radny wyraził zdanie, że nie widzi przeciwskazań do 

przywrócenia stanu pierwotnego przy ul. Kościuszki.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że niewłaściwym działaniem 

ze strony miasta byłoby wydanie zezwolenia do zatrzymywania się jednemu przewoźnikowi  

a tym samym wyróżnienie go z pośród pozostałych.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu terenu po przystanku PKS zwrócił 

uwagę, że Rada Miasta dała przyzwolenie burmistrzowi na przystąpienie do przetargu. Radny 

w związku z powyższym zapytał czy miasto nie mogło kupić placu wraz z budynkiem za 

kwotę 1 900 000,00 zł. Radny zauważył, że w przypadku zakupu w/w terenu możliwe byłoby 

również wykonanie dodatkowych parkingów.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że do przetargu wystawione 

były dwie nieruchomości. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że jeżeli 

radny zajrzy do specyfikacji przetargu zobaczy jaka była kwota. Z-ca Burmistrza Miasta 

zwrócił uwagę, że na pewno nie była to kwota 1 mln. 900 tys. zł.  
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Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu porozumienia z gminami w/s 

współfinansowania zadań sportowych. Radny wyraził zdanie, że gminy, z których  sportowcy 

uczęszczają do klubów sportowych na terenie miasta powinny partycypować w kosztach. 

Radny zwrócił uwagę, że uzasadnione  byłoby przy wyjazdach na obóz sportowy aby gmina 

finansowała  koszty sportowca z  swojego terenu. Radny wyraził opinię, że zasadne byłoby 

zawarcie porozumienia pomiędzy miastem a gminą co do finasowania zawodników z terenów 

gminy. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu budowy ścieżek rowerowych. 

Radny zwrócił uwagę, że z przepisów prawa wynika, że nauczyciel chcący skorzystać  

z ścieżki rowerowej wraz z młodzieżą musi mieć stosowny kurs. Radny w związku  

z powyższym zaproponował aby miasto w porozumieniu z powiatem zorganizowało 

szkolenie w/w zakresie. Radny następnie nawiązał do tematu uchwały w/s dodatków 

motywacyjnych dla nauczycieli. Radny zwrócił uwagę, że z treści uchwały wynika, że 

fundusz dodatku motywacyjnego tworzy się w wysokości 5 % wynagrodzenia zasadniczego. 

Radny poinformował, że sporządzony w/w zakresie regulamin kompletnie na chwilę obecną 

nie funkcjonuje. Radny zaproponował aby powyższy zapis sformułować tak, że nauczyciel 

dyplomowany otrzyma 5% swojego wynagrodzenia zasadniczego jak również mianowany, 

stażysta i pozostali. Radny zwrócił się z prośbą o pochylenie się nad powyższym tematem. 

Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu obecnej sytuacji strajku nauczycieli. Radny 

poinformował, że zwrócił się z prośbą o wykaz jak na terenie miasta przedstawia się sytuacja 

protestacyjna.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu dyskusji 

wyraziła zainteresowanie jak wobec trwającej sytuacji protestacyjnej w oświacie zostaną 

zrealizowane założenie programowe do końca roku szkolnego.  

 

Radny p. Bogusław Konrad w związku z powyższym zaproponował zamieszczenie na 

stronach Urzędu Miasta informacji na temat obecnej sytuacji strajkowej.  

 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 


